
Oświadczenie złożone 

przez senatora Artura Warzochę 

na 83. posiedzeniu Senatu 

w dniu 2 sierpnia 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Witolda Bańki 

W związku z ubiegłoroczną decyzją ministra sportu i turystyki w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 

państwa na dofinansowanie zadania pn. „Budowa Centrum Piłki Nożnej w Częstochowie” proszę uprzejmie 

o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Czy samorząd miasta Częstochowa dopełnił wszelkich niezbędnych formalności i dotrzymał przewi-

dzianych prawem terminów w trakcie procedowania wniosku o uzyskanie przeznaczonej na ten cel dotacji w 

wysokości 10 milionów zł w programie jednorocznym? 

2. Czy przyznana kwota dofinansowania inwestycji będzie wypłacana beneficjentowi w przewidzianym 

terminie? 

3. Czy w przypadku wykorzystania przyznanej dotacji samorząd częstochowski będzie mógł ubiegać się 

o kolejne środki na wymienioną inwestycję z budżetu państwa, np. w ramach programów wieloletnich? 

Jednocześnie pragnę podkreślić i oświadczyć, że klub piłkarski RKS Raków Częstochowa w obecnym se-

zonie w rozgrywkach ekstraklasy ze względu na brak własnego stadionu podejmuje drużyny na obiekcie 

GKS Bełchatów, co znacznie utrudnia prawidłowe funkcjonowanie samego klubu i może mieć wpływ na 

wyniki rozgrywek. 

Artur Warzocha 
 


